
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 28 Δεκεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών  

 

Θέμα : Γιατί δεν έχει προχωρήσει ακόμα η δημοπράτηση του ισόπεδου κόμβου στη 

Χανιώτη Χαλκιδικής;  

 

Το 2017 το Περιφερειακό Συμβούλιο Κεντρικής Μακεδονίας ενέκρινε την σύναψη 

προγραμματικής σύμβασης μεταξύ ́Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας - Π.Ε Χαλκιδικής και 

Δήμου Κασσάνδρας για την υλοποίηση του έργου «Κατασκευή́ ισόπεδου κόμβου 

Χανιώτης». Το 2018 εγκρίθηκε η τροποποιημένη προγραμματική σύμβαση μεταξύ 

Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας και Δήμου Κασσάνδρας για την υλοποίηση του έργου 

κόστους 300.000 ευρώ με συγχρηματοδότηση κι από τα δύο μέρη. Έκτοτε, χρειάστηκαν 

σχεδόν 4 χρόνια για να ωριμάσει μελετητικά το έργο, με τελευταία πράξη την έγκριση της 

μελέτης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στο πλαίσιο της κατασκευής ισόπεδου κυκλικού ́

εισόδου περιοχής Χανιώτης Κασσάνδρας Ν. Χαλκιδικής, από το Περιφερειακό Συμβούλιο 

Κεντρικής Μακεδονίας στις 8.11.2021.  

 Το έργο, παρόλο που εμφανίζεται πλέον ώριμο, μελετητικά δεν έχει προχωρήσει, δεν 

υπάρχει αναρτημένη πράξη ανάθεσης σε κατασκευαστική εταιρία στο διαδίκτυο και δεν 

φαίνεται να υπάρχει δεσμευμένη χρηματοδότηση για την κατασκευή του. Το συγκεκριμένο 

έργο, όμως, είναι κομβικό για την ασφάλεια και την ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής, η 

οποία δέχεται πολύ έντονη κυκλοφοριακή πίεση κατά τους θερινούς μήνες. 

 

Επειδή είναι απαραίτητη η ενημέρωση της κοινωνίας της Κασσάνδρας για το θέμα της 

κατασκευής του κόμβου της Χανιώτης.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1551

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/12/2022



 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός   

 

Υπάρχει ανάθεση και χρηματοδότηση για το συγκεκριμένο έργο; Θα ξεκινήσει πριν 

από την νέα τουριστική περίοδο; Θα χρηματοδοτηθεί τμήμα της κατασκευής του από 

τους Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους;  

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

Μάλαμα Κυριακή 




